
!rsmøte NMK Ytre Namdal 2024 
Tid: 2.mars kl. 17.30 
Sted: Klubbhuset til Amcar Ytre Namdal 
Oppmøtte: Bente Eiternes, Marius Eiternes, Olav Sørhaug, Håvard Sørhaug, Bjørn 
Vegar Holand, Agnes Beate Hamland, Nina Rian, Øyvind Morken, Jon Arve 
Svendsen. 
 
 
!rsmøte NMK Ytre Namdal 2024 - Sakliste: 
 

1.! !pning 
a.! Godkjenning av innkalling, sakliste og stemmeberettigede 
b.! Valg av ordstyrer, sekretær, 2 representanter til å undertegne protokollen. 

2.! !rsberetning 2023 
3.! Regnskap 
4.! Velg representanter til NMK og NBF 
5.! Medlemsavgift 
6.! Handlingsplan 2024/2025 

a.! Styret har ikke utarbeidet utkast til handlingsplan. 
!rsmøtet oppfordres til å komme med innspill til handlingsplan for neste periode. 
Styret utarbeider en handlingsplan med utgangspunkt i innspillene fra årsmøtet. 

7.! Valg 
8.! Eventuelt 

 
 

1.! !pning 
 
Nina åpner årets årsmøte. 
 

a.! Godkjenning av innkalling og sakliste 
 
Det foreslås å sende ut innkalling på sms både ved første innkalling, men var også fint 
med påminnelse dagen før. Utenom det, er innkalling godkjent. 
Sakliste godkjent.  
 

b.! Valg av ordstyrer, sekretær, 2 representanter til å undertegne protokollen. 
 
Nina er ordstyrer 
Agnes er sekretær 
- Jon Arve og Marius skriver under protokollen 
 
 

2.! !rsberetning 2023 
Aktivitet 
Det er ikke avholdt noen møter i det foregående året. 
Leder og nestleder har hatt kontakt over tlf. 
 
Aktive førere 
En del av bilcrossførerne våre har vært både i Brønnøy, Grane og kjørt Namdal to Hell! 
 
Det har foregått 1-2 treninger stort sett hver uke for Formel K-medlemmene våre. 
Noe motortrøbbel for Joel, som vi håper at nå er i orden. 



En del av førerne har også meldt at de skal på treningssamling for go-kart og racing-
førere neste helg, i regi av NMK Rennebu. 
 
Annet 
Leder har oppgradert brikker som løpssekretær, jury og løpsleder. Og deltatt på 
MidtNorsk Samarbeidsgruppe. 
Leder og nestleder har vært på bilsportkonferansen og NMK Landsmøte på Gardermoen 
i november. Her tok nestleder junior-instruktørkurs. 
 
Banekomiteen 
Ikke vært aktivitet i banekomiteen 

 
 
 

1.! Regnskap 
Bente presenterer regnskapet. 
Regning fra Norges Motorsportsforbund gjelder for år 2022.  
Regnskapet er godkjent. 
 

2.! Velg representanter til NMK og NBF 
Nina Rian og Agnes Beate Hamland settes som representanter. !rsmøtet er enig i at om 
noen andre av de oppmøtte på årsmøte etter hvert ønsker å ta en av plassene, kan de 
settes inn i stedet. 
 

3.! Medlemsavgift 
NMK har foreslått en sats på medlemskontingent. !rsmøtet er enig i at vi bruker den 
satsen. 
 

4.! Handlingsplan 2023/2024 
 
!rsmøtet oppfordres til å komme med innspill til handlingsplan for neste periode. Styret 
utarbeider en handlingsplan med utgangspunkt i innspillene fra årsmøtet. 
 
Innspill 
I forbindelse med alle papirene i klubben og særlig alt arbeidet med baneprosjektet. Så 
ønsker vi digitalisere alt arbeidet. Det er haugevis med permer, som vi trenger å få lettere 
tilgjengelig for fremtidig bruk. !rsmøtet vedtar å bevilge 15 000,- for å gjøre jobben. 
Nestleder tar jobben. Vedtatt. 
 
Vi ønsker å gi noe tilbake til de unge lovende Formel-K førerne våre. Nina foreslår å 
sponse de førerne som skal på NMK Rennebu’s arrangement, med 500,- til 
«bensinpenger».  
 
Facebook: Vi må styre medlemmene fra gamle fb-gruppa, til den nye facebook-siden. 
Vi ønsker å legge inn flere som kan legge ut innlegg på den nye facebook-sia. 
Nettside: !rsmøtet vedtar å bestille nettsidetjenesten på Styreweb. 
 
Nina Rian, lederlønn (for kjøring og div utgifter) som i fjor, vedtatt. 
 

 
 

5.! Valg 
 
Nestleder: Forslag på gjenvalg Agnes Beate Hamland, 2 år. Vedtatt 
Kasserer: Forslag på gjenvalg, Bente Eiternes, 1 år, så lenge det er samme mengde 



aktivitet. Vedtatt 
Sekretær: Forslag på gjenvalg Gøril Lindgjerdet, 2 år. Vedtatt 
Styremedlem: Håvard Sørhaug, går ut. Forslag på Marius Eiternes. Vedtatt. 
Kontrollutvalg: Irene Gutvik og Wenche Eiternes foreslås inn der. Vedtatt.  
 
Kommentar: På bakgrunn av at det har vært stillstans på banekomiteen i det foregående 
året, ønsker leder Nina å sette inn ny leder for banekomiteen. Det er store ønsker om å få 
til mer progresjon på prosjektet. 
 
Leder banekomiteen: Leder foreslår Agnes Beate inn som leder i banekomité. Vedtatt.  
Håvard går ut fra banekomité. 
Eivind Remman vil bli forespurt om å fortsette i banekomiteen som medlem. 
Resten tar gjenvalg. 
 
Valgkomité: 
Tove Hamland foreslås inn istedet for Hans. Hun er forespurt, og har sagt ja. Vedtatt. 
 

 
6.! Eventuelt.  

Leder i banekomité får av årsmøte tillatelse til å plassere inn flere i banekomité ved 
behov. Målet er å skape mer mangfold av grener i komiteen. 
 
Medlemmene ønsker mer informasjon rundt hvor det er løp og andre eventer. Vi kan 
være med å engasjere til å være med selv om man ikke er aktive førere. Dele mer på 
facebook. 
 
Få mer informasjon på den nye nettsiden, med oppdatering på alle arrangement. 
 
Forslag på å arrangere treff e.l hvor vi kan presentere baneplaner og alle grener, opplyse 
om at NMK ikke bare er bilcross. Vi trenger rekruttering på flere områder. 
 
Vi ønsker å etablere kontakt med eksisterende e-sportklubber i området. NMK har 
opprettet egen E-sport-klubb med formål som listet: 
- Være et samlingspunkt for både NMK-klubber og andre som er interessert i simracing. 
- ! profesjonalisere og strømlinjeforme mesterskap i Norge. 
- Dette inkluderer Formel, Gokart, GT/LMP i forskjellige settinger, drifting, rally, rallyX, 
etc. 
- Øke NMK Esport sin medlemsmasse. 
 
Det skal være NM-runde i drifting på Orkanger v/ NMK Orkla i år. + en treningshelg. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




